
 

Referat fra skolebestyrelsesmøde 

 
Mødetidspunkt D. 4. marts kl. 18.00-20.00  

 

Sted Personalerummet 

Medlemmer Samia Sofie Kappe, Formand (SK), Heidi Normann Eriksen (HE), Heidi Juul (HJ), Mikkel Taudorf (MT),  

Anne Line Mikkelsen (AM), Tina Juul (TJ) 

Julie Quass Pedersen (JP), Kommunalbestyrelsesrepræsentant, 

Trine Mønster, medarbejderrepræsentant (TM), Kasper Bidstrup Thorsen, medarbejderrepræsentant (KT) 

Lucas og Peter fra 8.X, Elevrådsformand (LU/PE) 

Søren Wadt, (SW), Skoleleder, Jacob Kofoed (JK), Viceskoleleder 

Fraværende m. afbud Heidi Juul,  Julie Quass Pedersen 

 

Punkt 

/tid 

Dagsordenspunkt Indhold i punktet og evt. proces  Referat Ansv. 

1. 

18.00 

 

Godkendelse af 

dagsordenen 

 

Godkendelse af dagsordenen Referatet blev godkendt SK 

2.  

18.03 

Arbejdet med princip 

for digitalisering  

Princip for digitalisering på Skovlyskolen.  
Inden skolebestyrelsesmødet har der været møde i 

den arbejdsgruppe, der er nedsat af bestyrelsen.  

 

Kim Byrding (kommunal digitaliseringskonsulent) 

deltager i behandling af punktet. Han og SW kom-

mer med opdatering fra arbejdsgruppens møde og 

bestyrelsen skal drøfte næste skridt i processen.  

Der var forud for diskussion af princippet om digitali-

sering i skolebestyrelsen inviteret til møde om digitali-

sering og brug af digitale enheder på Skovlyskolen.   

 

8 forældre havde meldt sig til at gp ind i drøftelsen af 

digitalisering på Skovlyskolen. 

 

Kim præsenterede sig kort for bestyrelsen.  

Kim sidder i forvaltningen med hovedområde på digi-

talisering. 

SW/Ki

m 



Kim fortalte kort, hvordan det nye system, der kan 

styre elevens iPad. Overordnet betyder det, at MDM-

system kan styre iPaden ned til hvilken hjemmeside 

eller app elever må bruge i en undervisningssituation. 

Derudover kommer der til at være en strammere sty-

ring på hvilke apps, der ligger på iPads. 

Når alle iPads er i MDM-systemet vil forældrene 

kunne downloade en app, der på sammen måde som 

personalet kan styre iPaden hjemme. 

Udover at styre på selve enheden bliver der fortsat 

styret på firewallen. 

 

Skolen er ikke i mål med at får alle iPads ind i sy-

stem. Derefter skal personalet klædes på til at bruge 

styringsredskabet. 

 

Kim gennemgik kort input fra digitaliseringsmødet fra 

tidligere på dag. 

 

Det gav anledning til en diskussion om de udsagn og 

baggrunde bag udsagnene. 

 

Der blev lyst på udfordringerne med sprogmodeller / 

chatGBT. Hvordan skal vi som skole forholde os til 

sprogmodeller/chatGBT nu og om et år. 

 

Hvad betyder disse diskussioner for vores digitalise-

ringsprincippet? 

 



Der var enighed om at Søren reviderede princippet 

for digitalisering og sender princippet ud skolebesty-

relsen. 

  

3. 

18.30 

Orientering fra elev-

rådet 

Vores repræsentanter kommer med nyt fra arbejdet 
i elevrådet.  

Elevrådet fortalte fra senest elevrådsmøde. Elevrådet 

havde drøftet følgende: 

- Hærværk på skole opleves som et problem. 

- Meget skrald på skole – ud og inde. Skolen 

skal være bedre til at bruge Ude patruljeord-

ningen, som hver uge skal ud og samle 

skrald.   

- Der er mange ting, der bliver Ødelagt. Ele-

verne havde forslået at der skulle sættes 

overvågning op og hårdere konsekvenser 

- Det opleves forstyrrende når elever banker på 

vinduerne. 

 

Der blev spurgt ind til, hvordan repræsentanterne 

melder tilbage deres klasser. Der blev svaret at re-

præsentanter gerne skulle gå tilbage til deres klasser 

og fortælle om drøftelser i elevrådet og eventuelle 

ideer tages med til næste møde. 

 

LU/PE 

4. 

18.40 

Ny tildelingsmodel 

for skoleområdet 

JK præsenterer den nye tildelingsmodel JK orienterede om en nye tildelingsmodel. 

Man går fra en tildelingsmodel, hvor skolerne får 

penge pr. elev til at skolerne får største delen pr. 

klasse og en mindre del pr. elev. 

JK 



5. 

19.00 

Endelig godken-

delse af Princip om-

kring arbejdets for-

deling blandt det un-

dervisende perso-

nale & Princip for 

samarbejdet mellem 

skolen og hjem 

Hvis der er spørgsmål, gennemgår vi dem og hvis 
ikke, godkender vi endeligt de reviderede princip-
per, som vi har drøftet tidligere.  
Principperne er vedlagt som bilag.  

Principperne blev godkendt. 

 

MEDudvalget arbejder med retningslinjer 

SW 

6. 

19.10 

Princip for klasse-
dannelse 

Skolen præsenterer princippet for klassedannelse 
Udkast vedlagt som bilag 
 

SW gennemgik kort princippet. 

 

Input: At observation fra personalet også skal stå i 

princippet 

 

SW renskriver princippet og sender det ud til SKB  

Det endelige præsenteres ved næste skolebestyrel-

sesmøde. 

  

SW 

7. 

19.20 

Opdatering fra årets 
skoleudviklingssam-
tale  

Mandag d. 24. februar har skolen gennemført sko-
leudviklingssamtale med skolechefen.  
 
SW kommer med opdatering og bestyrelsen invite-
res til at prøve en af de øvelser der blev gennem-
ført.  
#skovlyskolen2026 

SW orienterede om skoleudviklingsmøde. 

Deltagerne var skolechef mf. 

 

Der blev talt om skolens data. Derudover var der invi-

teret 6 elever – 2 fra 3. 5. og 8. klasse. 

 

Interviewet tog udgangspunkt elevernes trivselsmå-

lingen.  

 

Det blev til en god drøftelse om hvad god undervis-

ning er.  

SW 



  

Kommende møder: 

10. april 2025 (Princip for SFO/SFK, trivselsmåling og undervisningsmiljøvurdering) – Eventuelt temamøde om organisering for kommende skoleår 

- Hvad gør undervisningen kede eller spæn-

dende.  

- Hvordan er det at arbejde i grupper. 

 

SW lavede en øvelse med skolebestyrelsen, hvor 

skolebestyrelsen skulle et instagram opslag om, hvad 

forældrene og elever skal opleve om det år.  

 

8.  

19.50 

Nyt fra SkoleForum 

(Fast punkt) 

 

 Ikke noget nyt fra SKoleforum SK 

9. 

19.51 

Meddelelser  Fra skoleledelsen:  

• Nye ansigter på skolen 

• Deltagelse i pædagogisk aften på skolen d. 

9. april? 

• Bestyrelsesmøde d. 10. april. Forslag om te-

mamøde. 

SW orienterede om personale 

- Der er en lærer, der er opsagt. 

- En lærer der er langtidssygemeldt 

- En lærer på plejeorlov 

 

SW orienterede om ansættelse af nye matematik og 

naturfagslærer samt en ny sekretær. Derudover er 

der ansat en musik og håndværkdesignlærer samt en 

dansklærer.  

 

Skolebestyrelsen er inviteret til temaaften d. 9. april. 

  

SK/SW 

11. 

 

Eventuelt 

 

 

 Der var en god tilbagemelding fra forældre på den 

omlagte uge i uge 9. 

 



3. juni 2025 (Princip for digitalisering) 

 

Kommende punkter: 

Samværspolitik  

Brug af skærme på Skovlyskolen 

 

 

 

 

 


